

STUDIENÄMNDEN VID FYSIK

PROTOKOLL FÖRT VID SNFTM-MÖTE
25 MARS 2019

Tid: 12:00
Plats: Acceptorn

NÄRVARANDE

| | |
|---------------------|-------------------------|
| ORDFÖRANDE | ERIK JOHANSSON |
| VICE ORDFÖRANDE | FELIX AUGUSTSSON |
| KASSÖR | OSKAR LIEW (FRÅN 12:13) |
| VECKOBLADERIST | TAREK ALHASKIR |
| MASTERANSVARIG | OLLE LEXELL |
| ÅRSKURSREPRESENTANT | JONAS LAURI |

§1 Mötets öppnande Erik Johansson öppnar mötet kl. 12:08.

§2 Val av justerare Jonas Lauri väljs till justerare.

§3 Runda Bordet

- Olle har inte gjort något utom SNFika.
- Felix har misslyckats med att hitta föreläsare och delegerade det till Emelie B. Han har även fixat access och annat till Cocktailpartyt.
- Jonas har inte heller gjort något (utom SNFika).
- Tarek har handlat till CP.
- Erik har mailat och varit på ett KFM-möte. Det var mycket snack om canvas på mötet. Studentbarometern presenterades även, inget har förändrats signifikant.
- Oskar har bokfört.

§4 Föregående protokoll Gick igenom föregående protokoll.

§5 Pågående kurser

- **Ettan** Allt verkar vara i ordning. Man kan se vad Thomas skriver, så det är bra.
- **Tvåan** Inget har hänt än.
- **Trean** Kandidatarbetet flyter på, det har varit mittmöten.
- **Master** Kurs-PM saknas i stor andel av kurser, men inga större grejer än.

§6 Cocktailparty Vi ska laga mat efter lunch. Vi beslutar att asparna ska få vara med på allt utom
lp4 städning. Allt är handlat.

§7 SaFT Vi har fått budget på 1710kr för att fixa frukost på SaFT. 8-9:30 ska vi servera maten på lördagen. Vi kör på klassisk frukost. Felix tar huvudansvar. Vi kanske kan handla tillsammans med Bakisclubben eller FARM, Felix fixar. Alla utom Ugne och Erik borde kunna hjälpa till. Vi satsar på att vara på plats vid 7.

§8 Aspning Nästa arr efter Cocktailpartyt är (P)ost- och vinkväll. Olle är ansvarig och har bokat Focus. Vi handlar samma dag. Budget finns i driven. Veckan efter det är det case-kväll och verksamhetsplans-workshop. Felix resp. Tarek är huvudansvariga.

§9 Ohmsits De flesta är antingen taggade eller neutrala till att arra ohmsits. Vi bestämmer oss därför för att arra en. Vi satsar på att inte göra det för fint. Olle, Felix och Emelie S. tar lite mer planeringsansvar. Prel. blir det 17/5.

§10 Övriga

- **Studentrösten** Jack har info:at om att vi ska ha studentrösten på Cocktailpartyt. Veckobladeritema kommer upp som förslag. Vi bestämmer oss för att ha nån fråga om vad för material folk använder på ftek, en annan om vad de skulle vilja ha som inte finns.
- **Aspar på möte** Från lv3 och framåt trycker vi på att aspar kan dyka upp på möten. Felix skriver om det i mailen han skickar ut.

§11 Nästa möte Nästa möte blir måndag den 1:a april 12.00.

§12 Mötets avslutande Mötet avslutades av Erik Johansson kl. 12:40.

Erik Johansson
Ordförande

Felix Augustsson
Sekreterare

Jonas Lauri
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.

Kontakta sekreteraren i SNFTM (snf.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.